
     

Protokoll för årsmötet 2021-08-15. 

Plats: Nya Hjälmseryd, Boatorps hembygdsgård, utomhus, 53 st närvarande  

# 1 Till mötets ordförande valdes Bo Johansson, mötessekreterare Mats Nyberg, samt 

justeringsmän Mattias Carlsson och Svante Teodorsson. 

# 2 Justering av röstlängden sköts fram till senare ifall behov skulle uppkomma.  

# 3 Frågan om kallelse skett på rätt sätt godkändes, mail till jaktledarna och på hemsidan. 

# 4 Dagordningen godkändes, anmälan om övriga frågor, 2st anmäldes. 

# 5 Roland Claesson läste upp verksamhetsberättelsen och Kennert Svensson läste upp och 

förklarade förvaltningsberättelsen, behållningen är 17 690,75 kr.  

# 6 Revisorernas berättelse lästes upp av Bo Johansson. 

# 7 Beslutades att resultatet för räkenskapsåret 2020-04-01 – 2021-03-31 får gå in i 

verksamheten för kommande räkenskapsår. 

# 8 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2020 av mötet. 

# 9 Omvalda som ledamöter till styrelsen på 2 år blev Göran Örlander, Tobias Johansson och 

Hans Gustavsson. Till suppleant omvaldes Mikael Sjögren. Kvarstående i styrelsen 1 år 

Roland Claesson, Kennert Svensson, Magnus Andersson och Mats Nyberg. 

#10 Till styrelsens ordförande omvaldes Roland Claesson på 1 år. 

#11 Till revisorer omvaldes Göran Blommefors och Folke Storck, till revisorsuppleanter 

omvaldes Jan-Ola Nilsson och Bo Freij. 

# 12 Till valberedning omvaldes Bo Hagelvik(som blir sammankallande), Andreas Oskarsson, 

Mikael Salomonsson, Mikael Johansson samt Albin Gustavsson nyval. 

# 13 Några förändringar i älgskötselområdets omfattning är rapporterade -48 ha. Total areal 

är nu 25 881 ha. 

# 14 En ny Älgförvaltningsplanen är framtagen som ska gälla 3 år, det nya målet som satts av 

ÄFO6 är på 6,1 älgar/1000 ha i vinterstam 2024. Årets spillningsinventering visade på en 

något ökad stam till 10,3 st/1000 ha. Trenden har tidigare pekat neråt men är nu i ökande. 

Förra året sköt vi 120 älgar, tilldelningen blir samma i år. Göran presenterade de viktigaste 

punkterna och pekade på att många mål är uppnådda, dock ej alla såsom skador på 

tallungskog som är för höga och tallandelen som är låg. En sammanställning finns på Äso:ts 

hemsida. 

# 15 Bestämdes att Älgskötselplanen ska följas vilket fastställdes av mötet. 
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# 16 Beslutades att tilldelningen blir 120 älgar. Fördelning mellan jaktlagen godkändes och 

delades ut till lagen, finns även på hemsidan. 

# 17 Regler för höstens älgjakt blir i stort sett samma som förut och kommer att skickas ut, 

kommer även upp på hemsidan. Årets älgjakt(2021) börjar den 8:e oktober. Det bestämdes 

genom rösträkning att jaktstart för älgjakten 2022 blir 2:a måndag i oktober. 

# 18 Det beslutades att spillnings- och betesinventering och älgobsen fortsätter. Det 

beslutades att styrelsen ordnar en utbildning i detta 2022. Minst en representant från varje 

lag som har en inventeringsruta skall närvara. Kalvvikterna följs upp och åldersbestämning 

för alla älgar undantaget kalv, ska göras på skjutna djur även 2021. 

# 19 Det beslutades att inga avgifter tas ut i år från jaktlagen. Eventuella nytillkommande lag 

måste dock betala. 

# 20 Inga inlämnade motioner detta år. 

# 21 Övriga frågor: Önskemål att en representant från valberedningen ska bjudas in till 

styrelsemötena, vilket också bestämdes ska göras. Regeln att endast en älg (av tilldelningen) 

får fällas på mindre ej sammanhängande områden inom jaktlaget, beslutades att tas bort.  

Vid pennan: Mats Nyberg 

Justeras: Bo Johansson………………………..      Mattias Carlsson…………………………... 

 Svante Teodorsson ………………………………… 

 


